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ZAPISNIK 
 

11. seje Upravnega odbora in Poveljstva, 

ki je bila 19. 10. 2016 ob 18 uri v prostorih PGD Slovenska Bistrica  
 
Prisotni: Mirko Slatenšek, Laura Slatenšek, Marko Drozg, Davorin Vošinek, Franc Špes, Jože 

Brdnik, Peter Podvršnik, Marjan Zaviršek,  Vera Veber, Zvezdana Fošt, Vinko Kunej, Vlado 

Kolar, Tilen Kopše, Robert Kampl, Miran Furek, Lovro Metikoš, Luka Magdič, Boštjan 

Vehovar, Miran Juhart, Robert Jeršič, Ranko Jeršič, Franc Turk, Branko Hojnik, Srečko Jelen, 

Dušan Goričan, Ambrožič Branko, Branko Pahič, Boris Ramšak, Boštjan Plajh, Jožef Brglez,                                             

Franc Višič, Vlado Berdnik, Franc Ačko, Matjaž Leskovar, Jože Fifer, David Prelog, Franc 

Stopar, Alojz Kocijančič in Ksenija Pristovnik. 

. 

 
AD 1   

Prisotne je pozdravil predsednik Alojz Kocijančič. Po pozdravu je predsednik otvoril 11. sejo 

Upravnega odbora in Poveljstva GZ Slovenska Bistrica 

 

Sklep št.1 

Potrila se je sklepčnost 11. seje Upravnega odbora in Poveljstva GZ Slovenska Bistrica. 

 

Predlagani dnevni red 11. seje UO in POVELJSTVA GZ Slovenska Bistrica: 

 

1. OTVORITEV IN POZDRAV 

2. PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 10. SEJE UPRAVNEGA ODBORA IN 

POVELJSTVA 

3. POROČILO POVELJNIKA 

4. TEKOČE ZADEVE 

5. POBUDE IN PREDLOGI 

 

Dnevni red se da v potrditev. 

 

Sklep št.2: 

Z dvigom rok se soglasno potrdi dnevni red 11. seje UO in Poveljstva GZ. 

 

AD2  

Pregled in potrditev zapisnika 10. seje UO in Poveljstva GZ Slovenska Bistrica 

 

 

Sklep št3:  

Z dvigom rok se soglasno potrdi zapisnik  10. seje UO in Poveljstva 

  

AD 3  

Lavra Slatenšek: 

Letovanje mladine je potekalo na Rogli od 20.8.2016 do 23.8.2016 (tri nočitve). 

Letovanja se je udeležilo 95 otrok in 17 mentorjev iz šestih društev in sicer PGD Kebelj, PGD 

Tinje, PGD Oplotnica, PGD Videž, PGD Zg. Bistrica in PGD Poljčane. Po skupinah smo 

imeli predavanja, da je vsaka skupina sodelovala na znački, veščini, ki je še ni opravljala. 

Letovanja si nismo zastavili samo kot uživanje in sprostitev ampak smo se tudi veliko novega 

naučili o gasilstvu in krepili prijateljski odnos med mladimi in mentorji predvsem med 
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društvi. Vse aktivnosti, ki smo si zadali smo izpeljali. Vsak dan smo se veliko gibali, imeli 

smo jutranjo telovadbo, ko nam je le to vreme omogočalo, sprehode, nekateri so se podali na 

nočni sprehod do razglednega stolpa, igrali nogomet, med dvema ognjema na športnem 

igrišču, spoznali smo osnove orientacije, plavali v hotelskem bazenu in plezali v športni 

dvorani. Pripravili smo si tudi likovne delavnice, opravljali značke in veščine. Za to so nas 

obiskali tudi reševalec ZD Slov. Bistrica in gospod Oskar Neuvirt.  

  

Naše letovanje je bilo objavljeno tudi v reviji Gasilec. Za enega je letovanje stalo 75€. Plačali 

smo tudi avtobusni prevoz z dvema avtobusoma (540€).  

  

Pridobili pa smo tudi nekaj sponzorjev in sicer: 

- IMPOL 2000 d.d., Partizanska ulica 38, Slovenska Bistrica (300,00 EUR) 

- MARGO d.o.o., Zgornja Bistrica 166, Slovenska Bistrica (100,00 EUR) 

- OBČINA SLOVENSKA BISTRICA, Kolodvorska ulica 10, Slovenska Bistrica (300,00 

EUR) 

- OBČINA OPLOTNICA, Prešernova 10, Oplotnica (100,00 EUR) 

- OBČINA Poljčane, Bistriška cesta 65, Poljčane (50,00 EUR – naročilnica za Mercator 

Poljčane) 

- KRKA, tovarna zdravil, d. d., Novo mesto (nekaj praktičnih promocijskih daril) 

-EUROPARK družba za upravljanje, Pobreška cesta 18, Maribor (nekaj praktičnih 

promocijskih daril) 

- Pekarna Strnad d.o.o., Prečna ulica 26, Oplotnica (sendviči za zadnji dan letovanja) 

- 400 kom 0,5l vode Dana – Izpostava URSZR Ptuj 

 

 

Franci Stopar: 

1.V Kopru je potekalo državno tekmovanje  za člane, veterane (11. 6. 2016) in mladino 12. 6. 

2016. Na tem tekmovanju je sodelovalo 12 enot iz naše GZ. Doseženi so bili naslednji 

rezultati:  

Pionirji: Kebelj 4 

Pionirke: Oplotnica 40, Šmartno DS 

Mladinke: Oplotnica 11 

Člani A: Kebelj-2 2, Tinje 5, Oplotnica 6 

Članice A: Šmartno 7 

Člani B: Šmartno 2, Kebelj 3 

Starejši gasilci: Impol 3, Oplotnica 11 

 

V kvalifikacije za gasilsko olimpijado, ki bodo v mesecu aprila 2017 so se uvrstile naslednje 

enote: 

Člani A: Kebelj 2, Oplotnica, Tinje 

Članice A: Šmartno-dodatno iz pokalnega 2013-2016 

Člani B: Kebelj, Šmartno 

Olimpijada bo od 9.7.2017 do 16.7.2017 v Beljaku – Avstrija. 

 

2.Prav tako je potekalo pokalno tekmovanje GZS- člani, starejši gasilci 

Sodelovalo je 9 enot iz naše GZ. Dosegli so sledeče rezultate:  

Člani A: Tinje 2, Kebelj – 2 6, Kebelj-3 8, Oplotnica 10, Tinje-2 18 
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Članice A: Šmartno 2, Oplotnica 11 

Člani B: Šmartno 1, Kebelj 3 

Starejši gasilci: Impol 4, Oplotnica 15 

 

3.Pokalno tekmovanje GZS- FIRE COMBAT 

Sodelovale so 4 ekipe iz naše GZ. Organizator enega tekmovanja je bila PGD Sp. Polskava. 

 

4.Zaključena je tudi mladinska liga GZ, na kateri je nastopilo 15 ekip. Rezultati so objavljeni 

na spletni strani GZ Slovenska Bistrica. 

 

5.V mesecu septembru 17. 9. 2016 je bilo tekmovanje GZ Slovenska Bistrica. Organizator 

tekmovanja je bila PGD Spodnja Polskava. Nastopilo je 36 ekip po kategorijah. Rezultati so 

objavljeni na spletni strani GZ Slovenska Bistrica. 

 

DELITEV OPREME POŽARNEGA SKLADA 2015 – 2016 

Na seji poveljstva, ki je bila 6.9.2016 v prostorih PGD Zg. Bistrica smo pod točko I. imeli 

organizacijo in zadolžitve glede tekmovanja GZ, pod točko II. pa delitev opreme iz požarnega 

sklada po razdelilniku, ki smo ga prejeli. 

 

OKTOBER – MESEC VARSTVA PRED POŽAROM 

-Po društvih so bili razdeljeni plakati, katere smo dobili, drugih zloženk pa žal ni bilo. 

-V društvih potekajo razne aktivnosti in organizirajo se vaje s sosednjimi društvi. 

-Vaje GZ Slovenska Bistrica bo predvidoma četrtek 27. 10. ali petek 28.10. 2016. Natančna 

navodila še sledijo. 

-Poročilo o aktivnostih v mesecu požarne varnosti poslati do 5.11.2016 na e-mail poveljnika 

GZ, da se  pripravi skupno poročilo za GZS. 

 

TEČAJ ZA MOTORNO ŽAGO 

Tečaj bo potekal 28. in 29.10.2016 na Videžu – teorija in praksa. Urnik in seznam kandidatov 

objavljen na spletni strani GZ Slov. Bistrica. 

 

RAZPIS USPOSABLJANJA ZA LETO 2017 

Prijavni rok: 25. 10. -  15.  11.2016 za tečaje od januarja do junija. 

TEČAJ ZA VIŠJE GČ: prijave do 10. 1. 2017 (objavljeno na spletni strani GZ) 

 

NOVI TEMELJNI UČNI PROGRAMI 

Dne 3. 10. 2016 je ministrica podpisana novi Temeljni program usposabljanja, kateri je 

objavljen na spletni strani GZ Slovenska Bistrica. 

 

Ivanka Grilanc URSZR iz Maribora je poslala poizvedbo o USPOSABLJANJU ZA 

PRIPRAVO IN IZVEDBO VAJ NA PODROČJU VARSTVA PRED NARAVNIMI IN 

DRUGIMI NESREČAMI. 

Zato prosimo za informacijo ali bi se  želeli udeležiti usposabljanja za pripravo in izvedbo vaj 

na področju varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami. Število zainteresiranih je potrebno 

javiti do petka 21. 10. 2016. Usposabljanje bo potekalo v Pekrah. 
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V letošnjem letu sta potekala dva tečaja – nadaljevalni tečaj za gasilca, ki se je izvajal v 

Laporju in tečaj za vodjo skupine, ki se je izvajal v Slovenski Bistrici. Predavateljem in 

inštruktorjem  bomo honorarje izplačali. 

Alojz Kocijančič: Glede na to, da je PGD Slovenska Bistrica izstavila račun v višini 1050,00€ 

za uporabo prostorov za tečaj za vodjo skupine, kljub temu da je takratni predsednik Prelog 

David odobril brezplačno uporabo prostorov. Predlagal je,  PGD Slovenska Bistrica, da je bil 

dogovor za brezplačno uporabo prostorov za tečaj za vodjo skupine dogovorjen s takratnim 

predsednikom PGD Slovenska Bistrica in glede na to ni osnove za izdajo računa. Če je bilo 

vodstvo zamenjano v času izvajanja tečaja  pa GZ o tem, da z novim vodstvom dogovor več 

ne velja, ni nihče obvestil. Ker denarja za izobraževanje ni, bodo morala društva račun 

poravnati po prijavljenih tečajnikih (vodja skupine). PGD Laporje se je odločilo, da ne bodo 

izstavili računa za uporabo dvorane. 

Miran Juhart: Račun se je izstavil z že 10 % popustom, nastali so funkcionalni stroški. 

Dvorana je bila razmetana, umazana. Ne razumljivo je, da lahko gasilci zapustijo tak nered za 

sabo. Ženske so morale dvorano čistiti. Dvorana se je v času tečaja tudi ogrevala.  

Franci Turk: PGD Pragersko je posodila PGD Slovenska Bistrica mize zastonj. Ni bilo niti 

govora za račun. Sedaj pa se bo zaračunalo za tri tečajnike uporaba dvorane. Nerazumljivo. 

Alojz Kocijančič: Danes se je potrebno dogovoriti kaj z izstavljenim računom in kdo je v 

prihodnje pripravljen odstopiti dvorano za izobraževanja. 

Matjaž Leskovar: dogovorjeno je bilo, da se organizirajo tečaji tam, kjer je dvorana 

brezplačna.   

Mirko Slatenšek: izstavljen računa se mora rešiti ali pa se pomete pod preprogo. V prejšnjem 

vodstvenem sestavu (Jože Črešnar,…….) je bilo dogovorjeno, da se izobraževanje ne 

zaračunava. S Francijem Stoparjem je bilo dogovorjeno, da se najem dvorane ne bo zaračunal. 

Sedaj se naj zadeva razjasni. Nerazumno je , da je 25 EUR na uro. Lahko pa povem , da sem 

bil sam predavatelj na tem tečaju in je bilo vse O.K. 

Franci Stopar: Z Davidom Prelogom je bilo dogovorjeno, da se za čiščenje lahko nekaj 

zaračuna, ostalo pa ne. Sedaj pa smo dobili polni račun. 

Branko Ambrožič: Če je PGD Slovenska Bistrica izstavila račun, potem ga lahko izstavi PGD 

Laporje. Zavedat se moramo, da gre denar iz žepa v žep in iz društva v društvo. To je 

nemoralno. 

Franc Višič: Račun se naj zavrne v celoti. PGD Slovenska Bistrica pa naj vloži tožbo. 

Pogodba o najemu dvorane  ni podpisana oziroma je ni. 

Jože Brdnik: če bi bilo predhodno dogovorjeno za tako visoko ceno, se tečaj sigurno ne bi 

organiziral v Sl. Bistrici. 

Mirko Slatenšek: če se račun poravna, bo nadzorni odbor v poročilo zapisal, da se je denar 

porabil zelo nekoristno.  

Alojz Kocijančič: dogovor je bil, da se tečaj organizira v Sl. Bistrici, ampak ne za takšno 

ceno. Tudi druga društva niso izstavila računa za uporabo dvoran. 

Mirko Slatenšek: če smo solidarni bodimo solidarni v celoti. 

 

Prisotni člani so javno glasovali (en glas proti) za zavrnitev računa in zato sprejeli 

Sklep št. 4 

Račun prejet od PGD Slovenska Bistrica za uporabo dvorane (vodja skupine) se v celoti 

zavrne.   

 

Franc Ačko: potrebno je sprejet tudi sklep, da se izobraževanja izvajajo v društvih, kjer bo 

uporaba dvorane brezplačna. 

 

Prisotni člani so javno glasovali (en glas proti) in sprejeli  
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Sklep št. 5 

Na nivoju GZ Slovenska Bistrica se organizirajo izobraževanja krožno po vseh društvih 

brez zaračunavanja stroškov. 

 

Miran Juhart: Predavateljem in inštruktorjem pa se bodo izplačali honorarji? 

Alojz Kocijančič: glede izplačil honorarjev je že bil sprejet sklep in se bodo honorarji tudi 

izplačali. 

Franc Višič: V Zrečah noben predavatelj in inštruktor ne dobi honorarjev, izplačane dobijo 

samo potne stroške. 

Robert Jeršič: gasilstvo je humanitarna ustanova, zato bi morali tudi inštruktorji in 

predavatelji delovati humanitarno. 

Franci Stopar: z izobraževanji smo bili v zadnjih letih v zamudi. Počasi saniramo zamudo, 

stanje se normalizira. Z inštruktorji in predavatelji se bo potrebno dogovorit glede plačil. 

Mirko Slatenšek: s tem ko plačujemo inštruktorje in predavatelje z društvenim denarjem, 

denar samo kroži. Potrebno se bo dogovorit, kdo je pripravljen predavat zastonj. Ko društva 

ne bodo imela več denarja, se izobraževanje tudi ne bodo več organizirala?  

Boris Ramšak: ko so v Zrečah organizirali tečaj, so društva posodila tudi opremo, predavatelji 

pa so tako brezplačno predavali. Na koncu tečaja se je organiziral piknik. 

Franci Stopar: v letu 2015 se je predavatelj v naši GZ odpovedal svojemu  honorarju. 

Boris Ramšak: eni predavatelji predavajo na tečajih 4 ure, eni pa 20 ur. Ure se naj v  bodoče 

enakomerno razdelijo med predavatelje in inštruktorje.  

 

 

AD 4 

Mirko Slatenšek: 

Na 10. seji upravnega odbora in poveljstva GZ je bilo dogovorjeno, da se nadzorni odbor in 

vodstvo PGD Slovenska Bistrica sestanejo in poskusijo poiskati rešitev glede uporabe 

prostorov za GZ Slovenska Bistrica. Sestanek je bil izveden. Predstavniki PGD Slovenska 

Bistrica so jasno povedali, da so razpoložljivi papirji brezpredmetni, GZ Slovenske Bistrice 

ne želijo imeti v svojih prostorih. Obljubili so, da bodo rešitev oziroma temo sestanka podali v 

pisni obliki. 

PGD Slovenska Bistrica je tudi poslala obrazložitev sestanka, kar je bilo v celoti prebrano na 

sestanku. 

Člani Nadzornega odbora so sklenili, da je vsako dogovarjanje nesmiselno. Predlog 

nadzornega odbora je, da GZ začne z iskanjem prostorov nekje drugje v Slovenski Bistrici za 

enake stroške kot so v Laporju. S tem se debata o uporabi prostorov v PGD Slovenska 

Bistrica zaključi. V dolgoročni plan pa je potrebno dati nakup svojih - lastniških prostorov. 

Pohvaliti pa je potrebno predsednika Mirana Juharta, da so lahko na sestanku sploh prišli do 

besede, glede na odziv njihovega predstavnika. 

Miran Juhart: iz razpoložljivih dokumentov ne izhaja, da bi GZ Slovenska Bistrica lahko bila 

v prostorih PGD Slovenska Bistrica. Zadeva se tudi ne da uredit in rešit v enem mesecu. 

Pustimo času čas. 

Branko Ambrožič: GZ naj vzame kredit in kupi svoje prostore. 

Franc Špes: vsi člani v GZ se strinjajo in priznavajo razpoložljivo dokumentacijo glede 

uporabe prostorov, razen PGD Slovenska Bistrica. 

Matjaž Leskovar: sprejme se naj sklep, da pravno formalno ni več možen dogovor s PGD 

Slovenska Bistrica glede uporabe prostorov za GZ. 

Mirko Slatenšek: spretno se izkorišča menjava generacij v društvih. Mirana Juharta še bilo ni, 

ko se je gradil  gasilski dom v Slovenski Bistrici. Danes pa nočejo ničesar več vedeti kaj je 
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bilo nekoč.  Živih je še nekaj prič. Vsa društva so prevarana s strani PGD Slovenska Bistrica. 

Ne samo zaradi prostorov, tudi zaradi nabave avtomobila ipd. Za nazaj ne moremo ničesar, 

borit se bomo morali naprej. Tudi glede denarja od Občine Slovenska Bistrica. 

Franc Špes: zakaj na seje upravnega odbora in poveljstva ne hodi Robi Grum? 

Miran Juhart: ker je službeno odsoten. Vsi smo prostovoljci. 

Mirko Slatenšek: prostovoljci smo do vstopa v gasilsko organizacijo, nato pa dobimo 

dolžnosti (izobraževanje, prihod na seje,…) 

Miran Juhart: se GZ tako mudi z izselitvijo iz Laporja? Naj se počaka kako se bodo odvile 

stvari v PGD Slovenska Bistrica. 

Branko Ambrožič: naj pravnik pogleda razpoložljive papirje in pove, kakšne so možnosti. 

Franci Ačko: pravno formalno nimamo dokumentacije za uporabo prostorov v PGD 

Slovenska Bistrica. Iz zapisnika izhaja, da so se dogovarjali za uporabo prostorov, do podpisa 

pogodbe pa ni prišlo, vsaj se ne najde. Tudi do vpisa v zemljiško knjigo o lastništvu ni prišlo. 

Obstajajo pa priče, katere lahko potrdilo zapisnik oziroma dogovor o uporabi prostorov za 

GZ. 

Vinko Kunej: Robi Grum je na eni od predhodnih sej povedal, da če bodo imeli prostore v 

PGD Slovenska Bistrica, jih bo GZ lahko uporabljala. To se lahko vleče še nadaljnjih 10 let. 

PGD Slovenska Bistrica pa tako ne bo naša prostorov. GZ je šla iz slovenske Bistrice zaradi 

dviga cene za uporabo prostorov. Če se cene ne bi dvignila, se GZ ne bi izselila. Vsled tega je 

podprt predlog o nakupu lastnih prostorov za GZ. 

David Predlog: lastnica frizerskega salona je mislila prodati prostore PGD Slovenska Bistrica. 

Lastnica si je premislila in društvo je ostalo brez prostorov, katere bi lahko uporabljala GZ. 

 

Prisotni člani so prejeli 

Sklep št 6 

Na Skupščini GZ Slovenska Bistrica se sprejeme in potrdi sklep o nakupu lastniških 

prostorov za GZ Slovenska Bistrica. 

 

Alojz Kocijančič: do konca oktobra je potrebno oddati predloge za napredovanja, odlikovanja 

in priznanja. Komisija se bo sestala v začetku meseca novembra. 

Ksenija Pristovnik: po sklepu GZ se tabele o raznih stroških do društev objavljajo na spletni 

strani GZ. Postavijo se tudi roki za plačila. Kljub nekajkratnim opozorilom in klicem društva 

ne poravnavajo obveznosti kot so plačilo za zavarovanje operativnih gasilcev, srečanje članic, 

srečanje veteranov,……Tako društvo kot so Spodnja Polskava in Zgornja Polskava še sedaj 

nista poravnala določenih obveznosti. GZ mora denar prenakazati društvu, ki organizira 

srečanje. Zato se apelira na vse predsednike, da se rokov za plačila držijo. Na 8. seji 

upravnega odbora in poveljstva v sklepu št. 7 je bilo sprejeto, da društvo v GZ nakaže 30 

EUR na TRR GZ za društvo, ki praznuje v tekočem letu obletnico. Ker je prišlo v letošnjem 

letu do nesporazuma glede plačil, se apelira na predsednike, da se v prihodnje od 1. 1. 2017 

denar nakaže na račun GZ in GZ v skupnem znesku prenakaže društvu, ki praznuje obletnico. 

 

 

AD5 

Alojz Kocijančič: Srečanje članic in veteranov GZ je bilo junija v Laporju, Florjanova maša 

pa maja v Poljčanah. Obema društvoma zahvala za dobro organizacijo.  

Uspešno je bilo izvedeno tekmovanje GZ Slovenska Bistrica, zahvala organizatorju PGD 

Spodnja Polskava 

Na Zg. Polskavi smo bili na praznovanju 90 letnice in v Laporju na praznovanju 70 letnice 

društva. 
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Marijan Zaviršek: kot predsednik komisije za veterane sproža pobudo, da se veterane obvešča 

v papirni obliki, sms-jev in objave na spletni strani GZ. Pobuda je zato, ker nekateri veterani 

niso bili seznanjeni s tekmovanjem GZ. Tudi predsedniki v društvih naj obveščajo veterani z 

dogodki. Pohvala pa vodstvu GZ. 

Alojz Kocijančič: vsa vabila dobijo predsedniki veteranov v društvu na domače naslove in je 

objavljeno na spletni strani GZ. 

 

Boris Ramšak: Na prireditvah mora biti po novem reševalec. Na Ministrstvu se lahko pridobi 

certifikat za zdravstveno varstvo na prireditvah za ceno 25 EUR. Pogoj pa je vpis bolničar v 

VULKANU. Takšen certifikat se lahko koristi za manjše prireditve. 

 

Ker prisotni člani niso imeli več pobud se je seja zaključila. 

 

Naslednja seja UO in Poveljstva GZ bo v PGD Poljčane.  

 

 

Seja se je zaključila ob 19:50 uri. 

 

 

 

Zapisala tajnica GZ Slovenska Bistrica:    Predsednik GZ Slovenska Bistrica: 

Ksenija Pristovnik      Alojz Kocijančič  

 

 

 

 

 

 


